
Ob razstavi »Tivoli včeraj, danes, jutri« je
Krajevna konferenca SZDL Ledina na študent-
sko pobudo že 10. junija sklicala zbor krajanov.
Vodil ga je inž. Boris Traunšek. Žal se vabilu
nista odzvala Ljubljanski urbanistični zavod in
Projektiva Komunalnega podjetja. Tako je pro-
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jekt z diapozitivi predstavila študentka regio-
nalnega planiranja.

V nasprotju z drugimi, zelo vročimi debatami
o Tivoliju, je bil tu pogovor miren. Predstavljeni
projekt so vsi odločno zavrniii. Precej kritik je
letelo tudi na postavitev razstave, na njen pisa-
ni in grafični del. Oba sta bila namreč laičnim
obiskovalcem izredno težko razumljiva.

Bolj kot kritik pa smo lahko veseli številnih
predlogov za spremembe in dopolnitve. To na-
mreč kaže, da je razstava vendarle dosegla svoj
nam§n.

- Osnovna zahteva je bila, da je treba kakrš-
nekoli spremembe reševati z natečaji oziroma
več variantami, tudi Tivolski grad.

- Tivoli potrebuje skupino, ki bi stalno skr-
bela za vzdrževanje in red.

- Ohraniti je treba njegove sedanje kvalitete:
Jakopičevo sprehajališče, stezice in intimne
prostore sredi zelenja, bajer. Zamenjava dotra-
janih dreves naj bo čim manj boleča.

- Park naj nudi zavetje vsaki starostni skupi-
ni (kot na primer Tičistan, zbirališče upokojen-
cev). <

- Razmisliti bi morali o izboljšavi podhodov,
taki kot so sedaj, sprehajalce odbijajo.

- Več naj bi bilo vodnih površin, vodometov.
- Čim prej je treba obnoviti Kalinovega fant-

ka s piščalko in v vodnjak pred Tivolskim gra-
dom vrniti baročni kipec.

Nekaj pikrih je letelo tudi na slabo informira-
nost. V Dogovorih bi si želeli mnogo več novic s
področja urbanističnega in komunalnega ure-
janja.
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